



## ARYA EBRULI SCHAL – English

Colour Number:86412 (2 balls)

Crochet needle: 2,5

- 1). Make and join 3 chains. Apply the diagram in the nest formed.
- 2). Finish after working 100 cm with increases of double crochet in the center and at the ends as shown in the diagram.
- 3). Work embroidery on the triangular edges of the shawl. Complete working as: \*make 1 single crochets inside the mesh; make 3 chains and connect to the top of single crochet worked; work 3 single crochets next to it; go inside the adjacent mesh and repeat after the mark \*.

## ARYA EBRULI TUCH – Deutsch (nicht getestet)

Farbe Nummer: 86412 (2Knaule)

Häkelnadel: 2,5

- 1). 3 Luftmaschen anschlagen und mit einer Kettmasche zur Runde schließen. Nach der Häkelschrift weiterarbeiten.
- 2). Beenden Sie die Arbeit nach 100cm mit Zunahmen mit Stäbchen in der Mitte und an den Enden.

**Fertigstellung:** Die dreieckigen Ränder des Tuches besticken. Beenden Sie Ihre Arbeit wie folgt: \* 1 feste Masche in eine Schlinge, 3 LM, mit der oberen Seite der FM verbinden, 3 FM daneben, \* stechen Sie in die danebenliegende Schlinge und wiederholen Sie \*\*

